
ZÁPISNICA ZO ZASADNUTIA RADY ŠKOLY 

pri Základnej škole Šmeralova 25, 080 01 Prešov zo dňa 21.3.2024 

________________________________________________________________ 

Program:  

1. Otvorenie 

2. Výročná správa Rady školy pri ZŠ Šmeralova v Prešove za rok 2023 

3. Vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok školského roka 2023/2024 

4. Vyhodnotenie plnenia koncepčného zámeru školy 

5. Správa o hospodárení 

6. Aktuálne problémy školy 

7. Diskusia 

8. Uznesenie 

9. Záver 

 

Prítomní:  

Mgr. Martina Bryndzová  

Alena Hajtolová  

PaedDr. Slávka Čorejová  

PhDr. Janette Langová, MBA 

 Ing. Svetlana Pavlovičová, MBA  

Lenka Stanková 

JUDr. Maroš Handzo 

Ing. Martina Kurucová  

Ing. Róbert Pervan  

Neprítomní, ospravedlnení:  

MUDr. Peter Bandura, PhD. 

Mgr. Adriana Tomičová  

Hostia: 

Ľubomír Bodnár, riaditeľ školy 

 

 



K bodu 1: 

Predsedníčka Rady školy Mgr. Martina Bryndzová privítala prítomných členov rady školy /ďalej 

RŠ/, zasadnutie otvorila minútou ticha za náhle zosnulého člena RŠ MUDr. Petra Banduru, PhD. Pani 

predsedníčka oboznámila prítomných členov RŠ s programom zasadnutia.  

K bodu 2: 

Pani predsedníčka predniesla Výročnú správu Rady školy pri ZŠ Šmeralova v Prešove za rok 

2023. Poďakovala všetkým členom za konštruktívnu spoluprácu počas zasadnutí. 

K bodu 3: 

Riaditeľ školy vyhodnotil výchovno-vzdelávacie výsledky za 1. polrok školského roka 

2023/2024. Uviedol, že vďaka preventívnej činnosti TU a vďaka konzultáciám k štvrťroku, vieme rýchlo 

zachytiť a riešiť nevhodné správanie žiakov, nedisciplinovanú dochádzku. Uviedol, že počet 

napomenutí, pokarhaní a znížených známok zo správania je porovnateľný s predchádzajúcim obdobím. 

Znížené známky sú prevažne za neospravedlené hodiny. Škola zachytila prípad podozrenia na sexuálne 

obťažovanie rómskeho žiaka, situácia bola okamžite riešená a bol odoslaný podnet na prokuratúru. 

Škola zachytila aj prípad nebezpečného vyhrážania sa, tu bolo konanie zastavené z dôvodu veku 

maloletého žiaka.  

Riaditeľ dúfa v opäť dobrý výsledok žiakov v T-9. Konštatoval, že dosť žiakov podalo prihlášky 

na bilingválne a 8-ročné gymnáziá. P. Kurucová sa opýtala, o aký počet ide. Riaditeľ uspresnil, že ide 

o 20 až 30 žiakov. P. poslankyňa Čorejová uviedla, že o 8-ročné gymnáziá je mimoriadne zvýšený 

záujem. Zároveň uviedla, že je veľký predpoklad úspešnosti prijatia našich žiakov. P. poslankyňa 

Pavlovičová uviedla, že jej dieťa, naša bývalá žiačka, bolo úžasne pripravené na nástup na 8-ročné 

gymnázium, že má  veľmi dobré základy zo ZŠ Šmeralovej. Riaditeľ uviedol, že aj keď je mu ľúto, že časť 

šikovných žiakov odchádza, je zároveň rád, že nesú dobré meno ZŠ Šmeralovej ďalej. 

P. poslankyňa Čorejová spomenula, že ZŠ Šmeralova opäť dopadla úžasne v hodnotení INEKO. 

K bodu 4: 

Riaditeľ vyhodnotil plnenie koncepčného zámeru školy v štyroch základných bodoch. 

a) Vytvárať dostupné prostredie v škole pre všetkých žiakov – tu uviedol najmä nové pravidlá, 
kedy žiak 1.ročníka nemôže mať prideleného asistenta, aj napriek vyšetrenia a nezvládnutiu 
učiva prepadá. Dôležitou súčasťou je aj spolupráca s rodičom. Vyzdvihol spoluprácu so 
školským podporným tímom, ktorú si chvália učitelia, žiaci i rodičia. 

b) Priestor na vzdelávanie učiteľov – škola zabezpečila inovačné vzdelávanie pedagogickým 
zamestnancom školy: Využitie pedagogického diagnostikovania na podporu učenia sa 
dieťaťa/žiaka. Uviedol, že momentálne škola vie zabezpečiť všetko potrebné, čo si učiteľ 
vyžiada. 

c) Profilácia školy – tu riaditeľ uviedol možnosť výberu z troch cudzích jazykov na 2.stupni. Žiaci 
NEJ spolu s učiteľkou Revickou si z vlastnej iniciatívy a v spolupráci s nemeckou stranou 
vybavili a zabezpečili 2-týždňový jazykový pobyt v Nemecku. 
P. učiteľka Monika Kormaníková viedla na 1.stupni cez E-twining medzinárodný projekt Earth 
ranger, s ktorým na Slovensku vyhrala 1.miesto.  



V rámci digitálnej gramotnosti škola zabezpečila tablety pre žiakov, notebooky pre učiteľov na 
2.stupni – Digedit a  zároveň podala žiadosť pre notebooky aj pre učiteľov na 1.stupni. Škola 
získala príspevok na Digitálnu transformáciu vo výške 9 320 €. 

d) Škola otvorená okoliu a širokej verejnosti – riaditeľ spomenul dlhodobú spoluprácu s rôznymi 
inštitúciami, prenájom priestorov. 

K bodu 5: 

Riaditeľ školy predniesol správu o hospodárení za rok 2023. Uviedol, že osobný príplatok je vo 

výške 6,2%. Uviedol, že každý mesiac je nevyhnutné dofinancovanie úseku ŠKD (originálne 

kompetencie z podielových daní). Uviedol, že ŠKD by mali prejsť pod prenesené kompetencie. P. 

poslankyňa Pavlovičová uviedla, že pod prenesené kompetencie by mali prejsť aj MŠ. Budú sa tomuto 

problému venovať na mimoriadnej finančnej komisii.  

P. poslankyňa Pavlovičová sa informovala, ako sa rieši nájom pre ZUŠ DAMA. Nájom tried sa 

podľa novej smernice zvýšil z 5€ na 15€ na triedu. Keďže sa táto smernica bude ešte pripomienkovať, 

chce vedieť, čo škola potrebuje. Riaditeľ uviedol potrebu zahrnúť do smernice aj možnosť zníženia ceny 

za prenájom tried pre mimoškolské aktivity detí a mládeže v pomere totožnom s prenájmom telocviční: 

TEV - právnické osoby 0,08/m2/hod , deti a mládež  0,025/m2/hod; trieda - právnické osoby 15€/hod, 

deti a mládež 5 €/hod (pridať túto možnosť). P. poslankyňa Pavlovičová uviedla, že do zmluvy by bolo 

vhodné zakomponovať inflačný koeficient, aby sa VZN nemuselo stále meniť. Riaditeľ uviedol, že takto 

máme zmluvy o prenájme pripravené. P.Handzo uviedol že ide o jednostranné upravenie zmluvy. 

K bodu 6, 7: 

P. poslankyňa Pavlovičová ocenila prevenciu výchovných opatrení na posilnenie disciplíny. 

Uviedla, že je dôležité, aby agresor odišiel a obeť zostala. P. Handzo sa opýtal, ako uvedené prípady 

skončili a kam išli tí žiaci. Riaditeľ odpovedal, že konanie bolo zastavené z dôvodu veku maloletého 

žiaka. V inom prípade bol agresor žiaka preradený do reedukačného centra. 

P. poslankyňa Pavlovičová si želá, aby žiaci videli viac ľudskosti a spolupatričnosti. Spolupráca 

žiak – učiteľ – rodič musí fungovať. P. Bryndzová uviedla, že vedieme žiakov k takýmto aktivitám 

(dobrovoľnícka činnosť rôzne zbierky, spolupráca s charitatívnymi organizáciami a seniorskými 

zariadeniami. 

P. poskankyňa Čorejová uviedla, že je dôležite vedieť sa podeliť. 

P. poskankyňa Čorejová zablahoželala p. učiteľke Monike Kormaníkovej, ktorá bude ocenená 

mestom Prešov pri príležitosti Medzinárodného dňa učiteľov. 

P. Kurucová sa informovala, aký je najnižší možný počet žiakov v TND, vzhľadom na situáciu 

v 5.C (takmer všetci rodičia podali prihlášky na 8-ročné gymnázium, nie sú s tým všetci stotožnení, sú 

spokojní s vedením žiakov v TND). Žiaci idú na prijímačky len preto, lebo chcú byť spolu. Riaditeľ 

uviedol, že má veľký záujem o zachovanie TND,  a vzhľadom na to, že máme vysoký počet žiakov na 

škole, vie si škola  dovoliť TND so 6 žiakmi. Ak by tento počet poklesol, žiaci budú zadelení do 

matematickej triedy. 

P. Bryndzová sa opýtala na možnú pomoc mesta pri zakúpení AED. P. poskankyňa Čorejová 

uviedla, že to, žiaľ, nie je možné. 



 

K bodu 8: 

Uznesenie:  

Rada školy berie na vedomie Výročnú správu Rady školy pri ZŠ Šmeralova v Prešove za rok 2023. 

Rada školy berie na vedomie vyhodnotenie výchovno-vzdelávacích výsledkov za 1. polrok školského 

roka 2023/2024. 

Rada školy berie na vedomie vyhodnotenie plnenia koncepčného zámeru školy. 

Rada školy berie na vedomie správa o hospodárení. 

K bodu 9:  

V závere sa pani predsedníčka Mgr. Martina Bryndzová poďakovala prítomným za účasť                     

a ukončila zasadnutie. 

 

V Prešove 25.3.2024  

Zapísala: Mgr. Martina Bryndzová .....................................................................  

Overila: Alena Hajtolová...................................................................................... 

Mgr. Martina Bryndzová (predsedníčka rady školy) ............................................. 

 

 

 

 

 


